
Protokół Nr 18/2016 

osiemnastej  sesji Rady Gminy odbytej w dniu 21 czerwca 2016r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Piaskach, ul. Strzelecka 4. 

 

Ad. 1 Otwarcie, powitanie, stwierdzenie kworum. 

  

Przewodnicząca Rady Gminy, Pani Irena  Różalska powitała radnych, Wójta Gminy Piaski, Pana Wiesława Glapkę, 

Sekretarza Gminy, Pana Andrzeja Koniecznego, Skarbnika Gminy, Panią Elżbietę Karolczak, sołtysów, zaproszonych 

gości oraz media.  

  

Stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum przy którym może obradować                            

i podejmować uchwały Rada Gminy Piaski. (rada liczy 15 radnych) 

 

Helena Sikora  – nieobecna usprawiedliwiona 

  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

  

Ad. 2 Informacja na temat porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o wykreślenie z porządku obrad uchwały  w sprawie: 

- zmiany w Uchwale Nr XVI/98/2016 z dnia 26 kwietnia 2016r.,   

a  dopisanie do porządku obrad  Uchwały w sprawie: 

 

- finansowania wieloletniego zadania z zakresu zaopatrzenia gminy w energię elektryczną  

Następnie odczytała porządek obrad:  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Międzygminnego Związku Turystycznego „Wielkopolska Gościnna”. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

7. Sprawozdania przewodniczących komisji. 

 

8. PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r., 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2016 -2020, 

- finansowania wieloletniego zadania z zakresu zaopatrzenia gminy w energię elektryczną  

- udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  i robót 

budowalnych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy 

Piaski,  

- przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Piaski na lata 2016 - 2023, 

- wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z usuwaniem 

krzewów z dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Piaski w roku 2017, 

-  przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy  

Piaski, 

- metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty, 

- określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia                              

na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Piaski, 

- zmiany uchwały nr XVI/100/2016 Rady Gminy Piaski z dnia 26 kwietnia 2016 r. w sprawie wzoru deklaracji               

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

- przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Piaski, 

- szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych                         

od właścicieli   nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

- przyjęcia „Diagnozy potrzeb edukacyjnych i rozwojowych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 

Gminę Piaski”, 

- wyrażenia zgody na udział Gminy Piaski w projektach konkursowych realizowanych w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020,  



- zmiany uchwały Nr XXI/112/96 Rady Gminy Piaski z dnia 29 października 1996r. w sprawie utworzenia jednostki 

organizacyjnej dla obsługi ekonomiczno – administracyjnej szkół, zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

finansowej i organizacyjnej dla jednostek organizacyjnych Gminy Piaski oraz nadania statutu Centrum Usług 

Wspólnych. 

 

9. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

10. Zakończenie obrad. 

 

Za porządkiem obrad głosowało 14 radnych.  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania.  

 

Ad. 4. Sprawozdanie Przewodniczącego Międzygminnego Związku Turystycznego „Wielkopolska Gościnna”. 

 

W imieniu Senatora Mariana Poślednika sprawozdanie  Międzygminnego Związku Turystycznego „Wielkopolska 

Gościnna” złożył Pan Jarosław Lisiecki. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5 Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik  do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o festynie charytatywnym pomoc dla Łukasza. Dodała, że społeczeństwo 

spisało się na medal. Kwota, którą zebrano może nas mieszkańców gminy satysfakcjonować. Miejmy nadzieje,                    

że otwarte serca będą cały czas by pomóc choremu człowiekowi.   

 

Ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

 

Sprawozdanie  Wójta Gminy Piaski z działalności międzysesyjnej stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 7 Sprawozdania przewodniczących komisji. 

 

Radny Wiesław Woźniak, poinformował, że wspólne posiedzenie trzech stałych komisji odbyło się dnia 16 czerwca 

2016r. w Urzędzie Gminy Piaski. Na posiedzeniu obecni byli Dyrektor Zespołu Szkół w Piaskach, Pani Henryka 

Jurkowska Klupś, Dyrektor Zespołu Szkół w Szelejewie, Pani Dorota Dolata, Dyrektor Zespołu Szkół w Bodzewie,    

Pan Zbigniew Jakubowski, , Dyrektor GOK w Piaskach oraz Kierownik ZOSz w Piaskach. Dyrektorzy szkół omówili 

rok szkolny 2015/2016, złożyli również informację o organizacji zajęć i wypoczynku w okresie wakacyjnym dla dzieci 

i młodzieży. Poinformowali o wynikach egzaminacyjnych, a także o sukcesach uczniów w nauce i sporcie. 

Podsumowując dyskusje można powiedzieć, że oświata w naszej gminie, jak i sport ma się dobrze.  

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Pan Jan Nawrot przedstawił kalendarz imprez przygotowanych przez GOK            

na nadchodzące wakacje. Kierownik Zespołu Obsługi Szkół w Piaskach szczegółowo omówiła projekty uchwał w 

sprawie: 

- przyjęcia „Diagnozy potrzeb edukacyjnych i rozwojowych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 

Gminę Piaski”, 

- wyrażenia zgody na udział Gminy Piaski w projektach konkursowych realizowanych w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020.  

- zmiany uchwały Nr XXI/112/96 Rady Gminy Piaski z dnia 29 października 1996r. w sprawie utworzenia jednostki 

organizacyjnej dla obsługi ekonomiczno – administracyjnej szkół, zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

finansowej i organizacyjnej dla jednostek organizacyjnych Gminy Piaski oraz nadania statutu Centrum Usług 

Wspólnych. 

Następnie szczegółowo analizowaliśmy porządek dzisiejszej sesji. W wolnych głosach i wnioskach Pan Wójt 

poinformował o rozstrzygniętych przetargach, jak również problematykę z tym związaną, jak również o kilku ważnych 

sprawach dotyczących naszego samorządu oraz łatania dziur w drogach gminnych. Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Ad. 8 PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/107/2016 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2016r. stanowi  

załącznik do protokołu. 



 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2016 -2020, 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/108/2016 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski                

na lata 2016 -2020 stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- finansowania wieloletniego zadania z zakresu zaopatrzenia gminy w energię elektryczną  

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/109/2016 w finansowania wieloletniego zadania z zakresu zaopatrzenia gminy                      

w energię elektryczną stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  i robót 

budowalnych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy Piaski  

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/110/2016 w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaski na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich  i robót budowalnych dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru 

zabytków nie stanowiących własności Gminy Piaski,  stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Piaski na lata 2016 - 2023 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/111/2016 w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Piaski na lata                 

2016 - 2023, stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z usuwaniem krzewów 

z dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Piaski w roku 2017 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/112/2016 w sprawie - wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Piaski od Powiatu 

Gostyńskiego zadań związanych z usuwaniem krzewów z dróg powiatowych w granicach administracyjnych 

Gminy Piaski w roku 2017, stanowi  załącznik do protokołu. 

 

-  przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy  Piaski 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/113/2016 w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy  Piaski stanowi  załącznik do protokołu. 

 

 

- metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/114/2016 w sprawie metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty, stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie                

Gminy Piaski 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 



Odpis Uchwały Nr XVIII/115/2016 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Piaski, stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- zmiany uchwały nr XVI/100/2016 Rady Gminy Piaski z dnia 26 kwietnia 2016 r. w sprawie wzoru deklaracji                      

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/116/2016 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/100/2016 Rady Gminy Piaski z dnia                 

26 kwietnia 2016 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Piaski 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/117/2016 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Piaski, stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli   

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę                 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/118/2016 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli   nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian   

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi  

załącznik do protokołu. 

 

- przyjęcia „Diagnozy potrzeb edukacyjnych i rozwojowych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych               

przez Gminę Piaski” 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/119/2016 w sprawie - przyjęcia „Diagnozy potrzeb edukacyjnych i rozwojowych szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Piaski”, stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- wyrażenia zgody na udział Gminy Piaski w projektach konkursowych realizowanych w ramach Wielkopolskiego 

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/120/2016 w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Piaski w projektach 

konkursowych realizowanych w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata              

2014 – 2020,  stanowi  załącznik do protokołu. 

 

- zmiany uchwały Nr XXI/112/96 Rady Gminy Piaski z dnia 29 października 1996r. w sprawie utworzenia jednostki 

organizacyjnej dla obsługi ekonomiczno – administracyjnej szkół, zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, 

finansowej i organizacyjnej dla jednostek organizacyjnych Gminy Piaski oraz nadania statutu Centrum Usług 

Wspólnych 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

Odpis Uchwały Nr XVIII/121/2016 w sprawie - zmiany uchwały Nr XXI/112/96 Rady Gminy Piaski z dnia              

29 października 1996r. w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej dla obsługi ekonomiczno – 

administracyjnej szkół, zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej                             

dla jednostek organizacyjnych Gminy Piaski oraz nadania statutu Centrum Usług Wspólnych, stanowi  

załącznik do protokołu.   

 

 

 



Ad. 9. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

 

Radny Wiesław Woźniak zapytał radnego powiatu, Pana Krzysztofa Deutscha o łatanie dziur na drogach powiatowych 

oraz wycinkę krzewów przy tych drogach. 

  

Radny powiatu odpowiedział, że łatanie dziur nie jest zakończone, nadal trwa. Ze względu na niesprzyjającą aurę prace 

związane z łataniem dziur zostały przerwane. Zapewnił, że na terenie Gminy Piaski dziury zostaną zalatane                     

w najbliższym czasie. Co do wycinki krzewów radny poinformował, że na rok 2016 zostało podpisane wstępne 

porozumienie między Powiatem, a Gminą Piaski. Dodał, iż szkoda, że tak  późno oraz iż nie jest jego wina, ani też Pana 

Wójta. Zakomunikował, że zostało przygotowane porozumienie, Prezes ZUK już otrzymał,  krzewy będą wycinane.   

Radny nie potrafił powiedzieć czy to będzie teraz, jednak  na pewno w tym roku. Do końca roku odcinek z Piasków            

do Drzęczewa będzie wycięty. Na terenie miejscowości Piaski, czyli na ul. Poznańskiej krzewy zostały usunięte.               

Pan Krzysztof Deutsch poinformował,  również, że w tym tygodniu zostanie rozstrzygnięty przetarg na remont                                

ul. Sienkiewicza. Powiedział, że myśli, że wykonawcy mają dwa miesiące mają na zrealizowanie tej inwestycji 

(począwszy od koń lipca, dajmy czas  do września -  myślę,  że ta inwestycja będzie skończona).  Radny powiatu 

podziękował Radnym gminy Piaski za podjęcie uchwały o pomocy gdzie ulica Sienkiewicza będzie skończona. Radny 

poinformował, że na ostatniej Sesji Rady Powiatu wystąpił z pismem do Pana Starosty o wystosowanie  następnego 

pisma do PKP o usunięcie znaku STOP. Przy Staroście działa komisja bezpieczeństwa. Dodał,  że wysłał pismo do  

PKP, został usunięty znak STOP na ul. Św. Marcin, a na ul. Dworcowej nie. Jest absurd, ponieważ najczęściej 

uczęszczana ulica Św. Marcin, droga na Pogorzelę gdzie jest większy ruch STOP-u nie ma,  natomiast na ulicy 

Dworcowej jest. Dlatego poprosiłem o ponowne wysłanie pisma i  rozpatrzenie sprawy przez PKP.  

 

Radny Konrad Szafranek zapytał radnego powiatu o ul. Poznańską w Piaskach. Poinformował, że podczas dużych 

opadów deszczu zalewa pobliskie posesje. Po lewej stronie w kierunku Smogorzewa w lesie stoją dwa budynki, jest to 

na  wysokości piekarni. Notorycznie zostają zalewane wodą, która nie ma odpływu. Radny zapytał czy rowu  

znajdującego się przy tych budynkach  nie można by pogłębić. Po ostatniej ulewie w jednym z tych budynków woda 

wybijała w piwnicy.   

 

Radny powiatu, Pan Krzysztof Deutsch poinformował, że temat ten powtarzany jest od kilku lat. Do posesji nr 8                  

na ul. Poznańskiej są włożone rury, dalej jest rów, potem rów został zasypany przez mieszkańców,  na parkingi. Na 

dzień dzisiejszy nie ma środków, nie będę owijał w bawełnę że zrobimy coś. Gdybyśmy posiadali takowe środki na 

pewno rury zostały by założone.  

 

Radny Konrad Szafranek poinformował, że chodzi tylko o wysokość tych  dwóch  budynków, które stoją w lesie aby  

pogłębić rów z lewej strony drogi, na odcinku 50-80m, by  woda spływająca mogła wsiąkać głębiej w rów, ponieważ  

wybija w piwnicy, a także zalewa całe podwórko.  

 

Radny powiatu, Pan Krzysztof Deutsch poinformował, że sprawę na pewno poruszy z Wicestarostą i Starostą,                        

z Zarządem, jak również z Wydziałem dróg i komunikacji.  

 

Radny Wiesław Woźniak poinformował, że zgłaszał wcześniej prośbę aby zebrać pobocze na ul. Poznańskiej, od strony 

lasu, ponieważ zebranie tych poboczy bardzo dużo by dało. Są tam dość wysokie  pobocza, woda nie ma gdzie spływać, 

zostaje na asfalcie. Gdyby pobocze było obniżone część  tej wody na pewno by zeszła. Poprosił o zebranie poboczy 

podczas prowadzenia takich prac przez powiat.  

 

Wójt Gminy Piaski, poinformował o zmianach w  uchwałach  dotyczących odpadów komunalnych. Wyjaśnił,                       

iż w uchwałach podjętych podczas dzisiejszej sesji w treści nie ma zmian.  Zmieniły się tylko podstawy prawne, 

ponieważ zmieniły się przepisy ustawowe, a okres przejściowy 18 miesięcy mija z końcem lipca,  dlatego musiały być 

podjęte na dzisiejszej sesji. Jedyna zmiana jaka nastąpiła -  w uchwale dotyczącej składania deklaracji -  należało 

wprowadzić składanie deklaracji droga elektroniczną. Kwestia cen, odbioru śmieci na dzień dzisiejszy się nie zmienia. 

Pan Wójt poruszył również kwestię wycinania krzewów. Poinformował, że jest to problem powtarzany od zimy 

zeszłego roku, gdzie myśleliśmy, iż będziemy mogli krzewy wycinać w okresie wczesno wiosennym, czy wręcz 

zimowym, bo wtedy mieliśmy takie możliwości. W tej chwili ZUK ma dużo innych  prac, natomiast nie mówię, że nie 

będziemy tych prac wykonywać. W dniu wczorajszym przeprowadziłem rozmowę z Panem Grzegorzem Marszałkiem, 

szefem zakładu aktywizacji zawodowej Leonowie, który również zajmuje się wycinaniem krzewów na terenie gmin 

powiatu gostyńskiego. Ustaliliśmy, że wszystkie te podmioty, które będą świadczyły usługi wycinania krzewów 

wystąpią z propozycją  spotkania z Panem Starostą, jak również z osobami odpowiedzialnymi za usuwanie krzewów 

przy drogach powiatowych. Jedna kwestia to nieodpowiednia pora, druga zaś dotyczy zapłaty za wycinanie krzewów 

przy drogach powiatowych.  Zostały ustalone bardzo niskie stawki, gdzie podmioty twierdzą,  iż będą musiały dopłacać 

i to znacznie do tych działań. Może otrzymamy propozycję, aby w pierwszym roku stawki znacznie podnieś. Pierwszy 

rok jest najgorszy, jest najwięcej pracy, krzewów jest bardzo dużo i są bardzo grube. Później,  z roku na rok z stawkami 

schodzić w dół, ponieważ będzie łatwiej krzewy na rowach wycinać. Na dzień dzisiejszy, jest to kwestia nieopłacalna 

dla nas. Jedynym argumentem to dbałość o bezpieczeństwo na drogach powiatowych, które leżą na terenie gminy.  



Poczuwamy się do tego, dlatego od czasu do czasu krzewy na drogach powiatowych są wycinane, jednak kwestia 

zapłaty za tą pracę jest dla nas niekorzystana i niesatysfakcjonująca.  

 

Pan Krzysztof Deutsch poprosił Pana Wójta o naleganie,  jak również on będzie nalegał,  na Pana Starostę aby podnieś 

kwotę wycięcia trawy z  rowów. Znamy cenę, Pan Wójt również zna,  za wycięcie 100m2 rowu ZAZ otrzymuje 4,20 zł, 

są to śmieszne pieniądze. Będą rozmawiał z Panem Wójtem aby porozmawiać w tej kwestii  z panem Starostom, aby tą 

stawkę  podnieś.  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy  odpowiedziała, iż wydaje się, że to Powiat ustalał i należało przedtem pamiętać aby ta 

stawka była stawką adekwatną do wykonywanych prac.  

 

Sekretarz Gminy poinformował, o zaproszeniu dla Sołtysów - Krajowe Stowarzyszenie Sołtysów serdecznie zaprasza 

Wójtów oraz Burmistrzów wraz z delegacjami Sołtysów na konferencję „Wiejska Polska”, która odbędzie się w dn. 3 lipca 

2016 r. towarzysząc XXIV Krajowej Pielgrzymce Sołtysów i Środowisk Wiejskich do Sanktuarium Matki Bożej do Lichenia.. 

Dodał, że jeżeli ktoś chciałby uczestniczyć poda nr telefonu na który należy się zgłosić i potwierdzić udział.  

Zaproszenie otrzymali wszyscy sołtysi.  

 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady, podziękowała za udział w obradach  i zamknęła  XVIII sesję Rady 

Gminy.   

 
Sesja zakończyła się o godz. 1500 

Protokółowała : J. Polaszyk      

Przewodnicząca Rady Gminy 

                               Irena Różalska 

 


